
Zápisnica z riadneho zasadnutia  
Rady školy pri ZŠ s MŠ, Michalská 398/8, Spišské Bystré 

 
 
Dňa: 13.1.2020 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu. 
2. Informácia členov Rady školy o aktuálnom stave v škole. 
3. Informovanie členov Rady školy o prebiehajúcom súdnom spore a schválenie 

ďalšieho postupu pri riešení sporu. 
4. Schválenie organizačných zmien. 
5. Prerokovanie podnikateľskej činnosti školy. 
6. Diskusia 
7. Záver 

 
1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti, schválenie programu. 

 
Zasadnutie otvorila a viedla Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy. 
Prítomných (viď prezenčná listina) ako aj hostí oboznámila s programom zasadnutia 
rady školy.   
 
Hlasovanie: 

Prítomných:11 
 

Neprítomných:0 
 

Predsedníčka konštatovala, že vyššie uvedený program zasadnutia rady školy je 
schválený. 
 

2. Informácia členov Rady školy o aktuálnom stave v škole. 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy oboznámil prítomných členov Rady školy so stavom 
školy. Do konca roka 2019 sa uskutočnili tieto práce: 

- rekonštrukcia WC pre deti v malej triede materskej školy, 
- výmena svietidiel v telocvični za úspornejšie, 
- oprava a výmena sanity v triedach školy, 
- kúpa dvoch nových tabúľ do prvých tried, 
- kúpa nového plynového kotla do školskej kuchyne. 

 
 

3. Informovanie členov Rady školy o prebiehajúcom súdnom spore 
a schválenie ďalšieho postupu pri riešení sporu. 

 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy oboznámil  prítomných o súdnom spore. Požiadal 
členov Rady školy aby vyjadrili názor ako by sa mohlo postupovať ďalej. 
 



Členovia navrhli tieto riešenia: 
 

1. Možná mimosúdna dohoda 
2. Poskytnúť prácu na doma. 
3. Dovolanie. 

 
 
Hlasovanie: 

Za:11 
 

Proti:0 
 

 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy, konštatovala, že Rada školy 
odporúča návrh na riešenie súdneho sporu. 
 

4. Schválenie organizačných zmien. 
 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy, zatiaľ sa neplánuje organizačná zmena. Keď bude 
zmena aktuálna dá sa znova prerokovať v Rade školy. 
 

5.  Prerokovanie podnikateľskej činnosti školy. 
 
Mgr. Štefan Luha riaditeľ školy navrhol aby škola začala s podnikateľskou činnosťou.  
Aby sa nájom jedálne,kuchyne a telocvične riešilo formou podnikateľskej činnosti.  
 
Hlasovanie: 

Za:11 
 

Proti :0 
 

 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy, konštatovala, že rada školy súhlasí 
s podnikateľskou činnosťou školy. 
 
 
Záver 
 
Ing. Denisa Lopušeková predsedníčka rady školy poďakovala prítomným členom ako 
aj hosťom. 
 
 
Zápisnicu zapísala: Mgr. Veronika Orolinová 
 
V Spišskom Bystrom, dňa 13.01.2020 
       

 Ing. Denisa Lopušeková 
 predsedníčka rady školy 


